
Verslag  van onze ac.viteiten in 2024. 
Ons uitdeelpunt Samsam op vrijdagmiddag van 13.00uur tot 14.30 uur kreeg 
steeds meer bezoekers.  
De mensen ervaren het als gezellig en ongedwongen. De drempel blij? laag.  
Onze voorwaarde blij? dat men bereid moet zijn hulp te aanvaarden.  
Philip, een van onze maatschappelijk werkers is regelmaCg aanwezig . 
Men biedt vaker kleding of b.v. boeken e.d. aan en ruilt op deze manier. 
Hierdoor verandert het karakter van ons uitdeelpunt omdat men ook iets terug 
kan doen.  
In de loop van het jaar zijn we gestopt met het uitdelen van brood, beleg en 
fruit in het NuinhoIuisje. De kosten waren erg hoog en er werd fruit dat 
opgehaald was bij de Jumbo, uitgedeeld op school door de medewerkers van 
het NuinhoIuisje. We hebben dus, nadat we de ouders gevraagd hadden, 
besloten alleen nog op vrijdag uit te delen. Wel wordt iedere week brood en 
fruit en beleg naar school gebracht, zodat de overblijfouders alCjd iets kunnen 
geven aan kinderen die niets bij zich hebben. 
We stonden iedere 1e vrijdag van de maand bij de Jumbo en iedere 3e vrijdag bij 
de Ah om in te zamelen. Ook de kast bij de Jumbo is meestal redelijk vol. 
Intussen bellen winkeliers ( Jumbo, Ah, AcCon) ons als ze iets hebben. 
Hierdoor hoefden we de koude wintermaanden niet in te zamelen. 
We vierden weer samen met een aantal mensen de Kerst- en Paasviering. 
Zowel gemeente als M.W. vroegen soms hulp. Zo hielpen we bij verhuizing en 
soms met schoolspullen waar andere hulp niet kon. 
Samen met de Ah zamelden we de postcodekaartjes in en konden zo voor 
enkele honderden euro’s producten meenemen. 
We verzorgden zonnebrandcrème voor de kinderen toen dat nodig werd. 
Omdat we ook cultureel meer mensen een kans willen geven , konden we met 
de gemeente afspreken dat ze een concert in Vaesrade sponsorden waar we 
iedereen graCs naar toe konden laten gaan.(Intussen is dit door de gemeente 
overgenomen en wordt onder de naam Bloeiende zondagen maandelijks een 
graCs cultuurmiddag aangeboden in het dorpshuis van Vaesrade.) 
We hebben weer kaartjes verzorgd voor de kinderen om ook naar de kermis te 
kunnen gaan.  
Dit jaar zijn we gestart met een acCe waarbij kinderen een cadeaubon van de 
AcCon kunnen krijgen om een cadeautje te kopen als ze voor een feestje zijn 
uitgenodigd. 
Met Desiree van de Haversack is afgesproken dat kinderen tegen gereduceerde 



prijs een feestje bij haar kunnen organiseren. Wij leggen een klein bedrag bij. 
Van de landelijke armoedebeweging krijgen we maandelijks maandverband om 
uit te delen. Daarnaast krijgen we van zaken uit onze gemeente ook andere 
gaven zoals aardappels of chocolade. 
We kregen verschillende keren grote hoeveelheden levensmiddelen van de 
winkels. We konden bv brood enige Cjd opslaan in de diepvries van de 
MinorkanCne . Daarnaast hebben we een goede samenwerking met 
verschillende groepen uit onze omgeving die het zelfde werk doen. 

We hebben meegedaan aan een onderzoek van de universiteit Maastricht. Een 
leerproject voor studenten met als onderzoek vraag: Wat betekent het voor 
kinderen in armoede dat ze aan veel dingen niet mee kunnen doen. 
Zowel in het Trefcentrum als in Op den toren deden we mee met de kerstmarkt.  
Eerder in het jaar hebben de jonge ambtenaren voor ons voedsel ingezameld 
bij de supermarkten van Beekdaelen. We kregen van bakker Extra voorlopig de 
sleutel van de winkel om deze als opslagruimte te kunnen gebruiken. En nadat 
als laatste acCe ook dit jaar een aantal poliCci voor ons collecteerden bij de 
winkels, konden we terug kijken op een mooi en druk jaar. Dankbaar voor alle 
hulp en blij met de blijde gezichten van mensen. 

 
 


